
ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ 
 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 
 
Από  το  αριθ.3/25-2-2013 πρακτικό τακτικής συνεδρίασης του δημοτικού Συμβουλίου Ξάνθης, 
 
Αριθ. Απόφασης 35                     Περίληψη 

Εκδίκαση ενστάσεων που αφορούν στη Σημειακή 
Τροποποίηση της Πολεοδομικής Μελέτης στην περιοχή 
Λευκού Πύργου του Δήμου Ξάνθης, λόγω εφαρμογής της 
υπ’ αριθ. 4000/2008 απόφασης του Συμβουλίου της 
Επικρατείας 
 

Στη Ξάνθη και στο Δημαρχιακό κατάστημα, σήμερα 25 Φεβρουαρίου 2013  ημέρα Δευτέρα και ώρα 
18:00, συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο Ξάνθης, στην αίθουσα των 
συνεδριάσεων του, ύστερα από την αριθ.πρωτ.8451/21-2-2013 έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου του 
Δημοτικού Συμβουλίου που επιδόθηκε σύμφωνα με το Νόμο στο καθένα από τα μέλη του Δημοτικού 
Συμβουλίου, και κοινοποιήθηκε στο Δήμαρχο Ξάνθης και με την προεδρία του Προέδρου 
Δημαρχόπουλου Χαράλαμπου για να συζητήσει και να πάρει αποφάσεις στα παρακάτω θέματα της 
ημερήσιας διάταξης. 
Αφού διαπιστώθηκε νόμιμη απαρτία, γιατί σε σύνολο 33 δημοτικών Συμβούλων, βρέθηκαν παρόντες 29 
δημοτικοί σύμβουλοι, δηλαδή: 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ 
1) Δημαρχόπουλος Χαράλαμπος (Πρόεδρος) 
2) Αγκόρτσας Απόστολος 
3) Ανταμπούφης Νικόλαος 
4) Αχμέτ Ογλού Χουσεΐν 
5) Βασιλούδης Ηλίας 
6) Βορίδης Δημήτριος 
7) Γιαγτζόγλου Κωνσταντίνος 
8) Δρεμσίζης Ιωάννης 
9) Ηλιάδης Θωμάς 
10) Θεοδωρίδης Αναστάσιος 
11) Καλογερής Κρίτων 
12) Κολλάρος Γεώργιος 
13) Κυριακίδης Αλέξανδρος 
14) Μούρκας Χρήστος  
15) Μπεκτές Σαμπρή 
16) Μπένης Δημήτριος 

 

 
17) Παναγιωτίδης Γρηγόρης 
18) Παπαδόπουλος Κυριάκος 
19) Πατσίδου Δέσποινα 
20) Παπασταματίου Γεώργιος 
21) Πούλιος Χρίστος 
22) Σπυριδόπουλος Νικόλαος 
23) Ταρενίδης Παναγιώτη 
24) Τσέπελης Εμμανουήλ 
25) Τοπ Ισμέτ 
26) Τσεγγελίδης Ιωάννης 
27) Φιλίππου Φίλιππος 
28) Φωτιάδης Νικόλαος 
29) Χουσεΐν Ογλού Τιμούρ 

 
  

 
                                 

ΑΠΟΝΤΕΣ 
1) Καραγιαννίδου – Πατσατζή Σοφία 
2) Μαζαράκης Σπύρος  

3) Ξυνίδης Αθανάσιος 
4) Φανουράκης Εμμανουήλ 

(οι οποίοι δεν προσήλθαν αν και προσκλήθηκαν νόμιμα)  
 
Στη συνεδρίαση παραβρίσκεται ο Δήμαρχος Ξάνθης Μιχαήλ Στυλιανίδης και οι Πρόεδροι της 
Δημοτικής Κοινότητας Ευμοίρου, Ανδρεάδης Αναστάσιος, και οι Πρόεδροι των Τοπικών Κοινοτήτων 
Δαφνώνα Σιδηρόπουλος Δημήτριος, Καρυοφύτου Σεραφιάς Διαμαντής και Νεοχωρίου Κυριακού 
Θεοδόσιος. 
 
Γίνεται μνεία ότι ο δ. σ. Τοπ Ισμέτ αποχώρησε κατά την συζήτηση του 2

ου
 θέματος της ημερήσιας 

διάταξης και ο δ.σ. Χουσεϊν Ογλού Τιμούρ αποχώρησε κατά την συζήτηση του 3
ου

 θέματος της 
ημερήσιας διάταξης. 

 
Ο Πρόεδρος Δημαρχόπουλος Χαράλαμπος κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης του Δημοτικού 

Συμβουλίου και έθεσε υπόψη του συμβουλίου το 17
ο
 θέμα της ημερήσιας διάταξης το οποίο 

προτάθηκε και αποφασίστηκε να συζητηθεί λόγω παρουσίας ενδιαφερομένων δημοτών ως 4
ο
 θέμα 

κατά σειρά και την αριθ.πρωτ.6867/11-2-2013 εισήγηση της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής του Δήμου 
Ξάνθης, η οποία έχει ως εξής:  

ΑΔΑ: ΒΕΔΣΩΚ8-443



ΣΧΕΤ: α) το άρθρο 73  παρ.1.Β.ii) του Ν.3852/10, β) η από 1257/69968/21-12-2012 εισήγηση του 
προϊσταμένου της Υπηρεσίας Δόμησης Δ/νσης Τεχνικών Υπηρεσιών Δήμου Ξάνθης, γ) η αριθ.2/31-1-
2013 Απόφαση της Επιτροπής Ποιότητας ζωής 
Έχοντας υπόψη τα παραπάνω σχετικά  παρακαλώ να εισηγηθείτε στο Δημοτικό Συμβούλιο την 
αποδοχή της εισήγηση της Υπηρεσίας Δόμησης σε ότι αφορά τις ενστάσεις με αριθμό  781/12-7-2010, 
787/12-7-2010,789/13-7-2010, 790/13-7-2010,  778/12-7-2010, 791/13-7-2010, 792/13-7-2010 και τη 
μη αποδοχή  της πρότασης της, όσο αφορά την κατάργηση του πεζοδρόμου ανάμεσα στην ιδιοκτησία 
των: 1. Ι. Α. 2. Α. Α. 3. Α. Α. και του 412 Γενικού Στρατιωτικού Νοσοκομείου, υπ' αριθμ 31059/19-7-
2010 ένσταση, την οποία και δεν κάνει αποδεκτή και δέχεται το σχέδιο του πεζοδρόμου, όπως αυτό 
φαίνεται και στο σχέδιο ανάρτησης. Η διατήρηση του πεζοδρόμου κρίνεται απαραίτητη για τη 
διευκόλυνση της επικοινωνίας των κατοίκων της περιοχής, αφού διαφορετικά δημιουργείται ένα 
οικοδομικό τετράγωνο μεγάλου μήκους. 

Στην συνέχεια ο Πρόεδρος έθεσε υπόψη του σώματος την αριθμ.2/31-1-2013 ομόφωνη 
απόφαση της Επιτροπής ποιότητας Ζωής σχετικά με την Εκδίκαση ενστάσεων που αφορούν στη 
Σημειακή Τροποποίηση της Πολεοδομικής Μελέτης στην περιοχή Λευκού Πύργου του Δήμου 
Ξάνθης, λόγω εφαρμογής της υπ’ αριθ. 4000/2008 απόφασης του Συμβουλίου της Επικρατείας 

Κατόπιν ο Πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον προϊστάμενο της Υ.ΔΟΜ Δήμου Ξάνθης κ. 
Νικολόπουλο ο οποίος είπε ότι το θέμα της τροποποίησης σημειακά – τοπικά στην περιοχή του Λ.Π. 
προήλθε από μία δικαστική απόφαση που έβγαλε ο κ. Α. ο οποίος κατέχει έκταση, η οποία ρυμοτομεί 
το,  εντός της οποίας υπάρχει κτίσμα χαρακτηρισμένο ως μνημείο. Εκεί γινόταν μια παρέμβαση επί 
του οικοπέδου του όπου ρυμοτομεί το κάποιο τμήμα του και η δικαστική απόφαση την απαγόρευσε. 
Μετά από αυτήν την απόφαση τροποποιείται σημειακά και η μελέτη λόγω των προβλημάτων που 
δημιούργησε. Εξετάστηκαν οι ενστάσεις και έγινε εισήγηση στην ΕΠΖ και σήμερα μετά την θετική 
της εισήγηση έρχεται στο Δημοτικό Συμβούλιο για να αποφασίσει. «Η μελέτη και οι ενστάσεις 
αφορούσαν μόνο τις επιπτώσεις που είχε η αλλαγή της ρυμοτομίας  εξαιτίας της δικαστικής απόφασης  
του κ. Α. στο κομμάτι εκείνο και στα 2-3 παραπλήσια οικοδομικά τετράγωνα που δημιουργούσε 
κάποια προβλήματα. Δεν χρειάστηκε να παρέμβουμε σε άλλους τομείς σε άλλες περιοχές παρά μόνο 
να διευθετήσουμε την κατάσταση σε σχέση με τις καινούριες παραδοχές που έβαζε η αποδοχή της 
δικαστικής απόφασης».   

Στην συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε το λόγο στον δημότη κ. Τ. Π. ο οποίος είπε μεταξύ των 
άλλων είπε: «Παρακαλώ μία επιτροπή αντιπροσωπευτικά από όλες τις παρατάξεις θα περιηγηθούμε 
του σημερινού χώρου των 40στρ., που είναι Πολεοδομία Νοσοκομείο κλπ, κλπ, όλη εκείνη την 
περιοχή, θα προχωρήσουμε προς την δική μας περιοχή, θα την περπατήσουμε βήμα προς βήμα και θα 
πούμε τι συμβαίνει. Ο δε δρόμος που έχει ανηφόρα προς το στρ. νοσοκομείο να είναι είσοδος και όλοι 
οι άλλοι δρόμοι απαγορεύεται να μπουν στην δική μας περιοχή. Γιατί. Αυτό το κομμάτι με το νόμο με 
το ΠΔ του 1979 το οποίο αργότερα το βρήκαμε όλοι μας και η Πολεοδομία της Νομαρχίας είχε 
εγκριθεί για να γίνει το νοσοκομείο 20μ

. 
ύψος. Πάνω εδώ στη περιοχή του παλιού νοσοκομείου. Αυτό 

ξεχάστηκε και το νοσοκομείο έγινε εκεί που έγινε σε οριζόντια διάταξη. Αυτό έμεινε στα αζήτητα. 
Κάποια στιγμή βγήκε στο φανερό και στην συνέχεια πολύ σωστά ο Δήμος το αξιοποίησε. Και ωραία 
έπραξε. Όμως δεν έχει εισφορά σε γη και εισφορά σε χρήμα άρα δεν δικαιούται ούτε ένα αυτοκίνητο 
να φεύγει από αυτό τον χώρο και να έρχεται στη δική μου περιοχή που θα πληρώσω χρήμα και 
έδαφος. Θα καταργηθούν όλοι οι είσοδοι προς τη δική μας περιοχή αμιγούς κατοικίας. Τώρα τι θα 
γίνει με το δρόμο. Ο δρόμος που είναι 9μ Αγίας Ειρήνης, φτάνει επάνω στη περιοχή του Τ. Β. και 
Ειρήνης περίπου τα 27,40 μάλιστα να μελετηθεί εάν πρέπει να είναι διπλής κυκλοφορίας αν ο νόμος 
το επιτρέπει λόγω κλίσεως. Για να εξυπηρετηθεί το είχαμε πει πριν εξαιρεθεί ότι έχει άσφαλτο μέσα η 
Αγία Ειρήνη με τον μονόδρομο και επάνω ψηλά όσοι έχετε πάει στην Αγία Ειρήνη έχει parking για 
λεωφορεία. Από κει με μία 5-6 πόρτα βγαίνει κατευθείαν στον επάνω δρόμο και εξυπηρετείται επειδή 
εκεί είναι μεγάλης διαπλάτυνσης δρόμος. Είναι κεντρική αρτηρία και μάλιστα πολύ σωστή παράλληλη 
προς τη κλίση του εδάφους. Εμείς ζητούμε η Αγία Ειρήνης να μείνει ως έχει ως μονόδρομος και η 
εξυπηρέτηση θα είναι εξαιρετική γιατί τα αυτοκίνητα τα μικρά μπορούν να φεύγουν αριστερά από τον 
κ. Β., προβλέπεται δρόμος 6-7μ και θα κατεβαίνουν προς το κεντρικό δρόμο που είναι το σπίτι του κ. 
Λ.. Είναι άλλος κεντρικός δρόμος. Υπάρχουν πολλές λεπτομέρειες δεν θέλω να σας κουράσω πρέπει 
να πάμε με επιτροπή να δούμε τα πράγματα επιτόπου και να αποφασίσετε μετά. Παρακαλώ να μη 
λάβετε σήμερα απόφαση». 

Στην συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον δημότη κ. Δ. ο οποίος είπε: «Το γεγονός ότι ο 
κ. Α. κέρδισε και πέτυχε να καταστεί το διατηρητέο και να μη πειραχτεί τίποτα, νομίζω ότι εσείς εδώ 
πρέπει να λειτουργήσετε με αίσθημα δικαίου, δηλαδή δεν θα τιμωρηθούν οι υπόλοιποι επειδή 
κερδήθηκε το θέμα του κ. Α. και να σας πω το εξής. Αυτός ο δρόμος λειτουργεί ανεβαίνουν 
κατεβαίνουν αυτοκίνητα ανεβαίνει κατεβαίνει κόσμος. Είναι 4μ. εάν εγκιβωτίσουμε τους 2 αύλακες 
αριστερά και δεξιά θα κάνουμε ένα δρόμο 8μ. ποιος είναι ο λόγος να κόψουμε περίπου 40-50-60 
δέντρα να πετύχουμε τι; Να κάνουμε ένα δρόμο ταχείας κυκλοφορίας; Ένας δρόμος ο οποίος θα 
έπρεπε να είναι ήπιας κυκλοφορίας. Μπροστά στο μοναστήρι της Αγίας Ειρήνης. Δε μπορώ να 
καταλάβω το σκεπτικό που πρέπει να γίνει αυτό. Και πιστεύω κ. Νικολόπουλε ότι και οι πολεοδομικές 
μελέτες όταν δεν έχουν ανθρωποκεντρικό χαρακτήρα δεν έχουν μεγάλη σημασία. Έχει αποδειχθεί 
τελευταία στη χώρα μας ότι τεχνοκράτες αποτύχανε οικτρά. Ποιος είναι ο λόγος να κάνουμε 10μ κ. 
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Νικολόπουλε που ανεβαίνουν κατεβαίνουν 2 αυτοκίνητα σήμερα όπως είναι ο δρόμος σε οικτρή 
κατάσταση».  

Στην συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε τον λόγο στη δημότισσα κ. Σ. η οποία μεταξύ των άλλων 
είπε: «Στο εξωτερικό οι οικισμοί γίνονται με μία είσοδο και έξοδο. Για να ελέγχεται και ποιος μπαίνει 
και ποιος βγαίνει σ’ αυτόν. Δυστυχώς έγιναν πολύ επικίνδυνα τα πράγματα. Και στη πόλη μας. Ο 
δρόμος ο κεντρικός για τη Βουλγαρία είναι δίπλα μας. Αν εξυπηρετηθούν όλες αυτές οι υπηρεσίες με 
ένα άνοιγμα της οδού προς το κεντρικό δρόμο που πάει προς Βουλγαρία Σταυρούπολη κτλ, δεν 
υπάρχει λόγος αυτό σας εξηγούσε ο κ. Τ. να στείλετε όλα τα αυτοκίνητα προς το κέντρο. Και δεν έχει 
τελειώσει αυτό το θέμα έρχεται προς συζήτηση και προς απόφαση από το δημοτικό σας συμβούλιο. 
Νομίζω λοιπόν ότι επειδή ζούμε σε ιστορικές εποχές και επικίνδυνες συνάμα, θα πρέπει να 
λογαριάσετε και όλους εμάς που μένουμε εκεί και αυτούς που θα κατοικίσουν γιατί θα γίνουν 
οικόπεδα και θα ‘ρθουν άνθρωποι να κάνουν τα σπίτια τους». 

Στη συνέχεια ο κ Δήμαρχος ζήτησε το λόγο : «Δεν μπορείτε να λέτε πως δεν θα ‘ρθει κανένα 
άλλο αυτοκίνητο στη γειτονιά τη δική μου. Εάν θέλετε να μετατρέψουμε τον δημοτικό δρόμο σε 
ιδιωτικό όπως καταλαβαίνετε δεν είναι δυνατόν αυτό το πράγμα να γίνει. Εγώ χωρίς να είμαι ειδικός 
και από ότι άκουσα και στην επιτροπή οι δρόμοι έχουν γίνει για να επικοινωνούν τα οικόπεδα και 
κάποιος να μπορεί να πάει στο σπίτι του. Ο δρόμος που έχει αυτό το άνοιγμα είναι ένας και αυτός έχει 
οδόστρωμα 6μ. Δηλαδή ο μεγαλύτερος δρόμος που υπάρχει είναι 6μ. με 2μ πεζοδρόμιο. Σκεφτείτε ότι 
αυτός είναι ο κεντρικός δρόμος και θα πρέπει να δώσουμε τη δυνατότητα και στους πεζούς να 
κινηθούν. Άλλωστε είναι απόφαση του Συμβουλίου Επικρατείας. Είναι ανώτατου δικαστηρίου. Δεν 
μπορούμε να κάνουμε διαφορετικά»  

Ο Πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον δημοτικό σύμβουλο Κολλάρο Γεώργιο ο οποίος μεταξύ των 
άλλων είπε: «Χωρίς τη παρέμβαση του κ. Α. το ζήτημα θα ήταν πολύ διαφορετικό και λέω πολύ 
διαφορετικό παρόλο που για την συγκεκριμένη πολεοδομική, έχω άποψη. Δημιουργούσαμε μια 
διέξοδο για να περνάνε ανάμεσα στο παλιό νοσοκομείο τέλος πάντων και τη πλατεία αυτή κάτοικοι 
που τώρα τους το κλείνουμε δεχόμενοι την απόφαση του δικαστηρίου και προσπαθώντας να κάνουμε 
5 πράγματα. Σαν άνθρωπος που δουλεύει θέλω να πιστεύω μέτρια να μη πω πολύ καλά στο 
συγκοινωνιακό τομέα του πανεπιστημίου δεν υπάρχει λωρίδα μικρότερη από 2,70 που να μπορεί να 
εξυπηρετήσει τη κυκλοφορία. Αυτό το υπογράφω. Άρα ακόμα και αν θέλει να πάει κανείς σε 2 
λωρίδες θα πρέπει να έχει αυτά τα 8μ αναγκαστικά. 5μ οδόστρωμα συν πεζοδρόμια άρα εκεί δεν 
μπορούμε να συζητάμε με τους κατοίκους». 

Στην συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον δημοτικό σύμβουλο Μούρκα Χρήστο ο 
οποίος είπε: «Το ρυμοτομικό της περιοχής το έχουμε ψηφίσει παλιότερα στο δημοτικό συμβούλιο, 
έχει περάσει και είναι πρόταση του ΥΠΕΚΑ. Συζητάμε τώρα για εφαρμογή απόφασης του ΣτΕ όσον 
αφορά την δικαίωση του κ. Α. σε προσφυγή που έκανε με αναγνώριση πλέον όχι του κτιρίου το 
τονίζω, αλλά της περίφραξης του κ. Α. δηλαδή της ξερολιθιάς που υπάρχει γύρω-γύρω ως 
υποχρεωτική ας το πούμε, είναι παραδοσιακή περιοχή των Νεοτέρων μνημείων, αναγνωρίζει 
ουσιαστικά, δηλαδή ενώ ρυμοτομούσε εν μέρει το ρυμοτομικό σχέδιο τη περίφραξη, αναγνωρίζει 
πλέον τη περίφραξη ως υφιστάμενη κατάσταση. Άρα ο μελετητής σε εφαρμογή πλέον της 
συγκεκριμένης απόφασης, έρχεται και ταυτίζει πλέον τον δρόμο στη περίφραξη του κ. Α.. Εκ των 
πραγμάτων λοιπόν υπάρχει μετατόπιση του δρόμου εις βάρος των άλλων ιδιοκτησιών. Αυτό το 
ξεκαθαρίζουμε. Είναι υποχρεωτική πλέον η μετατόπιση γιατί δεν αλλάζει η μελέτη την οποία τονίζω 
ψήφισε το δημοτικό συμβούλιο παλιότερα. 2

ον
. Έχω ακούσει το εξής: ιδιοκτήτες της περιοχής και να 

τονίσω σαν παλιός Πρόεδρος της περιοχής Λευκού Πύργου, οι κάτοικοι είναι ελάχιστοι μπροστά 
στους ιδιοκτήτες οι οποίοι περιμένουν να μπει στο σχέδιο πόλης η περιοχή επιτέλους για να 
αποκτήσουν κάποια δικαιώματα ιδιοκτησίας και κυριότητας και ανοικοδόμησης στην περιοχή την 
συγκεκριμένη της Λευκού Πύργου. 3

ον
. Άκουσα για το θέμα της μελέτης ότι δεν υπάρχουν υψόμετρα 

στην συγκεκριμένη περιοχή και δεν έχει υψομετρική μελέτη. Αυτή αντιμετωπίζεται υπεύθυνα το 
τονίζω στη 3

η
 πράξη εφαρμογής η οποία έχει υποχρέωση να βγάλει τα οικόπεδα όπως πρέπει και όπως 

προβλέπονται από το νόμο συν την χωροταξική μελέτη. 4
ον

. Όσον αφορά την ιδιοκτησία που λέει ο 
καθένας ότι χάνει, κόβεται κτλ. Στη πράξη εφαρμογής 3

η
 φάση αντιμετωπίζεται ουσιαστικά το θέμα 

ιδιοκτησίας που δικαιούται ο καθένας, δηλαδή ότι δήλωσε, γιατί κάναμε όλοι υπεύθυνες δηλώσεις με 
την ένταξη στο σχέδιο πόλεως, δικαιούται να πάρει τα μέτρα τα οποία έχει περιγράψει στην δήλωσή 
του άρα εκ των πραγμάτων δεν θα αδικηθεί κανείς όσον αφορά το θέμα κυριότητας των 
συγκεκριμένων μέτρων. Άρα εκ των πραγμάτων εγώ εισηγούμαι να υπερψηφιστεί η πρόταση της 
ΕΠΖ, νομίζω ότι είναι στο σωστό βήμα και δεν θα μπορούσε να γίνει διαφορετικά».  

Ο Πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον δημοτικό σύμβουλο Βορίδη Δημήτριο ο οποίος μεταξύ των 
άλλων είπε: «Εγώ δεν μπορώ να ψηφίσω υπέρ, παρόλο που οι συνάδελφοί μου στην ΕΠΖ το έχουνε 
ψηφίσει δε μπορώ να πάρω μία θέση με το χέρι στη καρδιά. Και προτείνω ή να αναβληθεί ή να 
δημιουργηθεί μια επιτροπή που να την έχουν όλοι εμπιστοσύνη να πάει να ελέγξει επιτόπου και ο 
καθένας να πει θέλω αυτό και αυτό». 

Στη συνέχεια ο Πρόεδρος ανέφερε ότι : «Η πρόταση που έθεσε και ο κ. Κολλάρος και ο κ. 
Βορίδης, είναι να συσταθεί μία επιτροπή των κατοίκων και μελών του δημοτικού συμβουλίου σε 
συνεργασία με τη Πολεοδομία και επιτόπου να δούνε το θέμα». Η συγκεκριμένη πρόταση τέθηκε προς 
ψήφιση στο σώμα και δεν έγινε δεκτή. Υπέρ της πρότασης ψήφισαν η κ. Πατσίδου, ο κ. Βορίδης και ο 
κ. Κολλάρος.  

Τέλος ο Πρόεδρος κάλεσε το συμβούλιο να αποφασίσει σχετικά επί του θέματος. 
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ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 
Ύστερα από διαλογική συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων, έχοντας υπόψη του την εν λόγω εισήγηση 
της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής καθώς και α) το άρθρο 73  παρ.1.Β.ii) του Ν.3852/10, β) την από 
1257/69968/21-12-2012 εισήγηση του προϊσταμένου της Υπηρεσίας Δόμησης Δ/νσης Τεχνικών 
Υπηρεσιών Δήμου Ξάνθης, γ) την αριθ.2/31-1-2013 Απόφαση της Επιτροπής Ποιότητας ζωής,  

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ 
Εγκρίνει την αριθμ.2/2013 απόφαση της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής και αποδέχεται την 

εισήγηση της Υπηρεσίας Δόμησης σε ότι αφορά τις ενστάσεις με αριθμό 781/12-7-2010, 787/12-7-

2010,789/13-7-2010, 790/13-7-2010, 778/12-7-2010, 791/13-7-2010, 792/13-7-2010 και τη μη 

αποδοχή της πρότασης της, όσο αφορά την κατάργηση του πεζοδρόμου ανάμεσα στην ιδιοκτησία των:  
1.Ι. Α. 2.Α. Α. 3.Α. Α. και του 412 Γενικού Στρατιωτικού Νοσοκομείου, υπ' αριθμ 31059/19-7-2010 
ένσταση, την οποία και δεν κάνει αποδεκτή και δέχεται το σχέδιο του πεζοδρόμου, όπως αυτό 
φαίνεται και στο σχέδιο ανάρτησης.  Η διατήρηση του πεζοδρόμου κρίνεται απαραίτητη για τη 
διευκόλυνση της επικοινωνίας των κατοίκων της περιοχής, αφού διαφορετικά δημιουργείται ένα 
οικοδομικό τετράγωνο μεγάλου μήκους. 

Μειοψήφησαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Βορίδης Δημήτρης, Πατσίδου Δέσποινα και Κολλάρος 
Γεώργιος, για τους λόγους που αναφέρονται στο ιστορικό μέρος της παρούσης απόφασης.  

Ο δημοτικός σύμβουλος Αγκόρτσας Απόστολος απέχει από την λήψη της απόφασης σύμφωνα 
με το άρθρο 99 παρ.1 του Ν.3463/06. 
…………………………………………………………………………………………… 
 Συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφτηκε όπως ακολουθεί. 

ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 
      Ο Πρόεδρος         Τα μέλη 
Δημαρχόπουλος Χαράλαμπος                                           (Ακολουθούν υπογραφές) 
      (Υπογραφή) 

Ακριβές απόσπασμα 
Ξάνθη 8-3-2013 

Με εντολή Δημάρχου 
Η Ειδική Γραμματέας του Δημ.Σ/λίου 
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